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Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΔΗΜΟΥ  ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η  18η 

 

 

Της 30ης  Οκτωβρίου 2002 

 

Ημέρα  ΤΕΤΑΡΤΗ και ώρα 21.00’      

 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ :  ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ  ΖΗΣΗΣ 

 

 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΠΕΡΔΙΚΗΣ  ΖΗΣΗΣ            ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΚΑΪΔΑΤΖΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ           

 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

Παπαδόπουλος Χρήστος – Αντιπρόεδρος, Αγγελίδης Πέτρος, Αναστασιάδης Αντώνιος, 

Αργυριάδης Νικόλαος, Βέρρος Κων/νος, Βλάχος Ηλίας, Βλάχος Ιωάννης, Γκότσης Ηλίας, 

Εμμανουηλίδου Καίτη, Ζαπάρα Μαίρη, Κουρουζίδης Μηνάς, Κωνσταντινίδου Ελένη, 

Μπάρκας Αθανάσιος, Μπόγιογλου  Βάσω, Σαουλίδης Στυλιανός, Σίγκας Γεώργιος, 

Στρατουδάκης Στυλιανός, Σωτηριάδης Δημήτριος, Τερζόπουλος Γεώργιος.  

   

 

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

1) Βαβαλέκας Ιωάννης,  2) Καβακλιώτης Αντώνιος, 3) Μισυρλής Σπυρίδων, 4) Νέδος 

Νικόλαος, 5) Νυκτοπάτης  Αντώνιος, 6) Συμεωνίδης Βασίλειος, 7) Συμεωνίδης Δημήτριος,  

8) Τότσιος Ηλίας. 

 

Θ Ε Μ Α Τ Α   Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ   Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ 

 

 

  

ΘΕΜΑ 1ο: Αποδοχή χρηματοδότησης ύψους 217.256,66 € από το Υ.ΠΕ.ΧΩ.Δ.Ε. για την 

αποπληρωμή οφειλής του έργου: «Αποκατάσταση του υφιστάμενου Χώρου 

Διάθεσης Απορριμμάτων του Δήμου Σερρών».  
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ΘΕΜΑ  2ο: Αποδοχή χρηματοδότησης 34.148,70 € για το πρόγραμμα πρόληψης χρήσεως 

εξαρτησιογόνων ουσιών.  

 

ΘΕΜΑ 3ο: Επιστροφή χρηματικού ποσού στον κ. Κιοσσέ Σωκράτη και στην κ. Βαγιωνά 

Θεοφανία ως αχρεωστήτως εισπραχθέντα.  

 

ΘΕΜΑ 4ο: Εξέταση αιτήματος συμβιβασμού για την καταβολή στους αορίστου χρόνου 

υπαλλήλους του πριμ παραγωγικότητας περιόδου 1990-1992.  

 

ΘΕΜΑ  5ο: Περί του συμβιβασμού ή μή για την καταβολή σε τέως υπαλλήλους του Δήμου 

του πριμ παραγωγικότητας.  

 

ΘΕΜΑ 6ο: Παραχώρηση κατά χρήση χώρου προς εγκατάσταση περιπτέρου Αριστούλας 

Κεχαγιά. 

  

ΘΕΜΑ 7ο: Επανασυγκρότηση Διοικητικών Συμβουλίων των Ν. Π. των Σχολικών 

Επιτροπών.  

 

ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση παράτασης προθεσμίας περαίωσης του έργου: «Κατασκευή υποδομών 

για τη βελτίωση συνθηκών διαβίωσης των τσιγγάνων στις Σέρρες».   

 

ΘΕΜΑ 9ο: Έγκριση παραλαβής της μελέτης: «Προσθήκη κερκίδων και ανακαίνιση 

υπάρχοντος κλειστού γυμναστηρίου Ομόνοιας».  

 

ΘΕΜΑ 10ο: Έγκριση παραλαβής της μελέτης: «Αλλαγή χρήσης και διαρρύθμιση κτιρίου σε 

κλειστό γυμναστήριο».  

 

ΘΕΜΑ 11ο: Έγκριση παραλαβής της μελέτης: «Τεχνική πρόταση κατασκευής κερκίδων με 

βοηθητικούς χώρους αποδυτηρίων στο Αθλητικό Πάρκο Ομόνοιας Σερρών».   

 

ΘΕΜΑ 12ο: Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου: «Διάφορες αποκαταστά-σεις και 

συμπληρώσεις υφισταμένων εγκαταστάσεων Αθλητικών Κέντρων Ομόνοιας».  

 

ΘΕΜΑ 13ο: Εξέταση ενστάσεων της επιτροπής διενέργειας διαγωνισμού και αξιολόγησης 

των προσφορών της προμήθειας συστήματος συμπίεσης και δεματοποίησης 

απορριμμάτων.  

 

ΘΕΜΑ 14ο: Έγκριση ηλεκτροδότησης πεζόδρομου της οδού Πρεβέζης.  

 

ΘΕΜΑ 15ο: Έγκριση ηλεκτροδότησης πεζόδρομου της παρόδου Κερκύρας.  

 

ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση ηλεκτροδότησης πεζόδρομου της οδού Εμμ. Ανδρόνικου.  

 

ΘΕΜΑ 17ο: Έγκριση του 1ου Α.Π. του έργου: «Συντήρηση περίφραξης αύλειου χώρου 1ου-

3ου Τ.Ε.Ε.».  

 

ΘΕΜΑ 18ο: Έγκριση του 1ου Α.Π. του έργου: «Κατασκευή οδών και πεζοδρομίων». 
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ΘΕΜΑ 19ο: Έγκριση του 1ου Α.Π. του έργου: «Κρασπεδώσεις, τσιμεντοστρώσεις 

Οθωμανικού λουτρού στην οδό Εμμανουήλ Παππά και ΤΕΛ-ΤΕΣ».  

 

ΘΕΜΑ 20ο: Έγκριση του 1ου Α.Π. του έργου: «Παρεμβάσεις για τη διάνοιξη της οδού 

Μαυρομιχάλη και κατασκευή παιδικής χαράς».  

 

ΘΕΜΑ 21ο: Έγκριση ανάθεσης της μελέτης: «Οριστική μελέτη βελτίωσης στροφής οδού 

Αγ. Συμεών μήκους 134 μ.».   

 

ΘΕΜΑ 22ο: Έγκριση υποβολής πρότασης στο μέτρο 7.1 Χωροταξία-Πολεοδομία  του 

ΕΠΠΕΡ. 

  

ΘΕΜΑ 23ο: Διαγραφή οικοπέδου με Α.Κ.Δ. 803 από τα κτηματολόγια του Δήμου. 

  
ΘΕΜΑ 24ο: Διαγραφή οικοπέδου με Α.Κ.Δ. 954 από τα κτηματολόγια του Δήμου.  

 

ΘΕΜΑ 25ο: Αγορά ακινήτου της κ. Πασχαλίδη Λεοντίνας βάσει των διατάξεων των άρθρων 

252, 248 του Π.Δ. 410/95 για την επέκταση του χώρου εναπόθεσης και 

υγειονομικής ταφής απορριμμάτων.  

 

ΘΕΜΑ 26ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης δημοτικής έκτασης εμβαδού 174,15 τ.μ. στον 

κ. Πούλιο Παναγιώτη βάσει των διατάξεων του Ν. 127/75.    

 

ΘΕΜΑ 27ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης δημοτικής έκτασης εμβαδού 446,00 τ.μ. στην 

κ. Κουκουβάτσιου Αναστασία βάσει των διατάξεων του Ν. 127/75.    

 

ΘΕΜΑ 28ο: Ψήφιση πιστώσεων για την καταβολή αποζημιώσεων υπέρ των δικαιούχων για 

ρυμοτομούμενες εκτάσεις μεταξύ των Ο.Π. 130, 131.  

   
ΘΕΜΑ 29ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης εμβαδού 

40,30 τ.μ. στους: Ελένη Καφταντζή, Κλεονίκη Πατσιάκα, Γεώργιο Τσακνίδη 

και Ζαφειρούλα Αναστασίου.   

 

ΘΕΜΑ 30ο: Έγκριση  χορήγησης  αδειών  λειτουργίας  καταστημάτων  υγειονομικού   

ενδιαφέροντος.  

 

ΘΕΜΑ 31ο: Έγκριση - ενημέρωση επί αποφάσεων των Δ.Σ. των Δημοτικών Επιχειρήσεων.   

 

ΘΕΜΑ 32ο: Έγκριση δαπανών και προμηθειών για τις ανάγκες των Υπηρεσιών του Δήμου.  

 

18η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η   2002 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Κύριε Δήμαρχε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, πριν από την ημερήσια 

διάταξη, το προεδρείο ζητά από το Σώμα την έγκριση συμμετοχής αιρετού εκπροσώπου του 

Δήμου, σε διημερίδα που θα γίνει στην Θεσ/νίκη στις αρχές Δεκεμβρίου, αλλά η δήλωση 

συμμετοχής  πρέπει να γίνει  μέχρι  τέλη  Νοεμβρίου,  δηλαδή  την  επόμενη  εβδομάδα,  στο 
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 πρόγραμμα που διοργανώνει το Κέντρο Επαγγελματικής Κατάρτισης Ευκαρπίας, με την 

Εθνική Υπηρεσία του Προγράμματος για την Ευρωπαϊκή Ένωση «ΝΕΟΛΑΙΑ».  

Την έγκριση συμμετοχής σε σεμινάριο της Γ.Γ. Ισότητας για μέτρο 5.3 δράσεις 

ευαισθητοποίησης και ενημέρωσης για την απασχόληση στην κοινωνική ένταξη και 

πρακτική εμπειρία στην Ελλάδα, με την συμμετοχή τεσσάρων (4) υπαλλήλων. Δύο (2) από 

το ΚΥΤΤΑΡΟ και δύο (2) από ΤΟ ΣΠΙΤΙ ΤΗΣ ΓΥΝΑΙΚΑΣ.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Συνάδελφοι, σύμφωνα με αποφάσεις προηγουμένων Δ.Σ., είχε 

πάρει το Δ.Σ. μια ομόφωνη απόφαση, να φιλοτεχνηθεί μια προτομή προς τιμή του 

αείμνηστου αείτιμου Μητροπολίτη Σερρών Αποστόλου Χριστοδούλου, ο οποίος ήταν 

πρωτεργάτης   στην οργάνωση Αντίστασης των Σερραίων εναντίον των Βουλγαρικών 

στρατευμάτων το 1913. Προτείνεται για την φιλοτέχνηση αυτής της προτομής, να οριστεί 

μια επιτροπή, η οποία θα παρακολουθήσει τα σχετικά, διότι η απόφαση για να γίνει η 

προτομή, υπάρχει. Προτείνων τον κ. Κουρουζίδη Χαράλαμπο,  ο οποίος είναι εισηγητής 

αυτού του θέματος, τον Βαφειάδη Βασίλη, ο οποίος έχει σχέση με τα εικαστικά και την κα 

Εμμανουηλίδου Καίτη, που ήταν και είναι υπεύθυνη για τα πολιτιστικά του Δήμου, μέχρι 

τέλους του έτους.  

Ένα δεύτερο θέμα: για να προχωρήσουν κάποιες διαδικασίες, είχαμε οργανώσει στις Σέρρες 

ένα συνέδριο για τον Άγιο Κάλλιστο, Πατριάρχη Κων/πόλεως και την Σερβική Κατοχή στις 

Σέρρες. Πρέπει, να εκδώσουμε τα πρακτικά αυτού του συνεδρίου, για να μείνει  σαν  ιστορία 

και μαζί μ’ αυτά προτείνεται στη σειρά λογοτεχνικές εκδόσεις του Δήμου Σερρών, που έχει 

γίνει θεσμός με τα «ΑΝΑΛΕΚΤΑ» και κάποια άλλα πράγματα, να συμπεριληφθούν και οι 

εκδόσεις δύο (2) εξεχόντων συμπολιτών μας, που τα έργα τους είναι, το ένα, η συνοπτική 

ιστορία της πόλης των Σερρών, του γνωστού ιστορικού και επιστήμονα συμπολίτη μας κ. 

Πέτρου Σαμψάρη και το άλλο είναι δυο (2) διηγήματα του συμπολίτη μας Ερρίκου 

Βλάχμπεη. «Το Ανεκπλήρωτο Όνειρο», λέγεται το ένα και «Ένα Φλιτζάνι γάλα» το άλλο. 

Προτείνω δηλαδή, να γίνει δεκτή αυτή η εισήγηση και να συμπεριληφθούν στη σειρά 

λογοτεχνικές εκδόσεις του Δήμου Σερρών, τα πρακτικά του συνεδρίου που έγινε για τον 

Άγιο Κάλλιστο, Πατριάρχη Κων/πόλεως και της Σερβικής κατοχής στις Σέρρες και νομίζω 

ότι με το ίδιο κόστος περίπου που θα βγουν τα πρακτικά και είμαστε υποχρεωμένοι να τα 

βγάλουμε για να μείνουν στην ιστορία, θα τυπώσουμε και τις εργασίες των δύο αυτών 

αξιόλογων συμπολιτών μας. Το ένα είναι η συνοπτική ιστορία της πόλης των Σερρών, για να 

μπορεί κανείς εύκολα να ανατρέχει σε κάποια γεγονότα χωρίς να είναι ανάγκη να διαβάζει 

ολόκληρη την ιστορία και το άλλο είναι, δύο (2) λογοτεχνικά διηγήματα ενός εξαίρετου 

συμπολίτη μας. 

 

 

 - Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ 1ο: Αποδοχή χρηματοδότησης ύψους 217.256,66 € από το Υ.ΠΕ.ΧΩ.Δ.Ε. για την 

αποπληρωμή οφειλής του έργου: «Αποκατάσταση του υφιστάμενου Χώρου 

Διάθεσης Απορριμμάτων του Δήμου Σερρών».  

 

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ  2ο: Αποδοχή χρηματοδότησης 34.148,70 € για το πρόγραμμα πρόληψης χρήσεως 

εξαρτησιογόνων ουσιών.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 3ο: Επιστροφή χρηματικού ποσού στον κ. Κιοσσέ Σωκράτη και στην κ. Βαγιωνά 

Θεοφανία ως αχρεωστήτως εισπραχθέντα.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 4ο: Εξέταση αιτήματος συμβιβασμού για την καταβολή στους αορίστου χρόνου 

υπαλλήλους του πριμ παραγωγικότητας περιόδου 1990-1992.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

  

ΘΕΜΑ  5ο: Περί του συμβιβασμού ή μη για την καταβολή σε τέως υπαλλήλους του Δήμου 

του πριμ παραγωγικότητας.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Η εισήγηση του Δ/ντού του Δήμου επ’ αυτού του θέματος, είναι 

αρνητική, εισηγείται δηλαδή το Δ.Σ. να μην συμβιβαστεί, αλλά να γίνει διεκδίκηση από 

πλευράς των ενδιαφερομένων δικαστικώς. 

 κ. Γκότσης: Αυτό λέει και η Νομική πλευρά.  

 κ. Πρόεδρος: Αυτό ακριβώς. Το λέει η Νομική πλευρά και το ίδιο εισηγείται και ο 

Δ/ντής.  

 κ. Σωτηριάδης: Κύριε Πρόεδρε, αν είμαστε θετικοί,  θα βοηθήσει σε τίποτα αυτό; 

Για να μην τρέχουν οι άνθρωποι στα δικαστήρια. 

κ. Πρόεδρος: Είναι υποχρεωμένοι να τρέξουν.  

κ. Τερζόπουλος: Δεν έχει νομική υπόσταση το θέμα. Είναι μετέωρο νομικά. 

κ.  Πρόεδρος: Να γίνει αποδεκτή η εισήγηση του κ. Δ/ντού.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 6ο: Παραχώρηση κατά χρήση χώρου προς εγκατάσταση περιπτέρου Αριστούλας 

Κεχαγιά. 

  

 

 κ. Πρόεδρος: Ο χώρος βρίσκεται στην οδό  Κιουταχείας αρ. 2 και Κομνηνών γωνία.   
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Υπάρχει μέσα ο φάκελος από την Νομαρχιακή Αυτ/ση. Δεν πήγε στην επιτροπή  

περιπτέρων, διότι δεν συνήλθε η επιτροπή. Υπάρχει όμως η σχετική αίτηση-καταγγελία 

ενδιαφερομένου συμπολίτη μας επί του θέματος, ο οποίος αναφέρει στην σχετική του 

αίτηση, ότι δεν δικαιούται αφενός η κα Κεχαγιά Αρ. άδεια πωλήσεως καπνού και λοιπών 

προϊόντων και μάλιστα ζήτησε να παραβρεθεί στην συνεδρίαση και είμαι υποχρεωμένος να 

δώσω τον λόγο, εφόσον το ζήτησε και γραπτώς και στις δυο πλευρές. Παρακαλώ από δυο 

λεπτά (2’ ) στον καθένα. Πρώτα η κα Κεχαγιά, η οποία έχει την άδεια. 

 κα Κεχαγιά:  Έχω την  άδεια αναπήρων, έχει μεταφερθεί σε μένα μετά τον θάνατο 

του πατέρα μου και έχω ζητήσει περίπτερο στις Σέρρες, επειδή είμαι κάτοικος Σερρών εδώ 

και πάρα πολλά χρόνια, στην οδό Κιουταχείας αρ. 2 επάνω στο πεζοδρόμιο, που είναι του 

Δήμου.  

 κ. Αναστασιάδης: Πολύ καλά το λέτε, πάνω στο πεζοδρόμιο. Να μην πει κανείς ότι 

είναι δικιά του ιδιοκτησία.  

 κ. Φραντζέσκος (Ενιστάμενος): Θιγόμενος είμαι εγώ, που είμαι κάτοικος της οδού 

Κιουταχείας αρ. 2 και Κομνηνών, για δυο περιπτώσεις. Η πρώτη είναι, ότι χάνει  την αξία 

του το οικόπεδο και η δεύτερη περίπτωση είναι, ότι παλαιότερα υπήρχε εκεί ένα περίπτερο 

που όλοι όσοι ήμαστε Σερραίοι το γνωρίζουμε, το οποίο ήταν του πατέρα μου και λόγω 

κάποιου προβλήματος υγείας, αναπηρίας του πατέρα μου βγήκε εκτός και θέτω την 

απαίτηση να μην στηθεί εκεί περίπτερο, γιατί έχω κάνει πλέον μια αίτηση για να μπει πάλι 

περίπτερο δικό μας ή ζαχαροπλαστείο, ή ψιλικά, ή ότι μπορεί να στηθεί στον χώρο αυτό, 

ώστε να μην στηθεί τώρα ένα περίπτερο, το οποίο δεν θα μπορούμε να βγάλουμε με τίποτα 

από εκείνη την θέση. Ούτε να το μεταφέρουμε. Γι’ αυτό προτείνω να μην εγκρίνετε την θέση 

αυτή, διότι δεν θα μπορέσουμε να το βγάλουμε. Και στον χώρο εκείνο θέλω να κάνω ένα 

κατάστημα που με ενδιαφέρει πάρα πολύ.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κύριε Φραντζέσκο, να σας ρωτήσω  κάτι. Εσείς είχατε περίπτερο 

εκεί πέρα.  

 κ. Φραντζέσκος: Ναι, με αναπηρική άδεια. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δικαιούστε να έχετε περίπτερο τώρα;  

 κ. Φραντζέσκος: Σαν περίπτερο, όχι.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ενδιαφέρεστε να κάνετε κατάστημα και νομίζετε ότι η παρουσία 

του περιπτέρου μπροστά  θα φέρει δυσκολίες, όπως όλα τα μαγαζιά που έχουν μπροστά τους 

περίπτερα. Αυτή είναι η αιτία που ενίσταστε.  

 κ. Φραντζέσκος: Έχω κάνει αίτηση για να ξαναπάρω αυτή την άδεια και θα 

προσπαθήσω να την πάρω.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ποια άδεια;  

 κ. Φραντζέσκος: Την άδεια περιπτέρου. Και διευκρινίζω ότι, είναι Νομαρχιακή 

άδεια και όχι περιπτέρου αναπήρων πολέμου. Είναι αναπηρική άδεια, λόγω του ότι ο 

πατέρας μου έχει μια αναπηρία 100%. Και παλαιότερα μας χορηγήσανε, για να μπορέσει να 

μας μεγαλώσει, μια τέτοια άδεια και εγκαταστήσαμε το περίπτερο εντός του περιβόλου του 

σπιτιού μας. Μετά από την πάροδο ετών, πέρασε κάποια προβλήματα και δεν μπορούσε να 

το λειτουργήσει και το κλείσαμε και παρέδωσε τα χαρτιά του στην εφορία και αναγκαστικά 

ανακλήθηκε η άδειά του. Τώρα πλέον επανέρχομαι με δική μου αίτηση, αν μπορέσουμε να 

πάρουμε εκείνη την άδεια που δικαιούμαστε και ζητούμε να μην μπορέσει να στηθεί 

περίπτερο στον χώρο αυτό. Τον εξωτερικό πλέον, που είναι της Δημαρχίας. Όχι τον 

εσωτερικό.  

 κ. Αναστασιάδης: Εδώ υπάρχει μια εισήγηση του Δ/ντή θετική, που καθ’ όλα είναι 

νόμιμη και πρέπει να πάρει την άδεια η κοπέλα,  διότι είναι  θύμα  πολέμου.  Η  κοπέλα είναι  
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ορφανή, θύμα πολέμου. Με αυτή την άδεια ζει. Γι’ αυτό σας λέω ότι είναι ορφανή. Και η 

Νομαρχία και η Αστυνομία και η δική μας εδώ υπηρεσία του Δήμου, λένε ότι ο χώρος εκεί 

δεν ενοχλεί σε τίποτε και πρέπει να πάρει την άδεια για να στήσει το περίπτερό της. Από 

κάθε άποψη είναι νόμιμη. Και από το Υπ. Εθνικής Αμύνης, έχει την άδεια. Είμαστε 

υποχρεωμένοι εμείς να δώσουμε τον χώρο αυτό. Πως θα ζήσει η κοπέλα; Με ποιο δικαίωμα 

θα της το απαγορεύσουμε; Πρέπει, σας παρακαλώ, να την χορηγήσουμε την άδεια.  

 κ. Γκότσης: Κύριε Πρόεδρε, κύριοι συνάδελφοι, ήθελα να πω κάτι γι’ αυτά τα 

περίπτερα. Προεκλογικά,  πριν από κανένα μήνα, Ραιδεστού και Θεσ/νίκης, ενώ εμείς είχαμε 

απαγορεύσει να στηθεί εκεί περίπτερο και η Τροχαία, λόγω του ότι υπάρχει επικινδυνότητα 

στη στροφή, δόθηκε μια άδεια και στήσανε το περίπτερο εκεί και μάλιστα στην πρασιά που 

είναι δυο-τρία πλακάκια και δεν χωράει περίπτερο το οποίο είναι 1,5 μέτρο, ενώ εμείς είχαμε 

τέτοια άδεια και την απορρίψαμε, μαζεύτηκαν όλοι  οι κάτοικοι . Όλα τα τετράγωνα εκεί 

επενέβησαν και άρον-άρον, ο Νομάρχης μάλιστα δεν ήξερε τίποτα, το περίπτερο την άλλη 

μέρα σηκώθηκε. Τώρα, στην συγκεκριμένη περίπτωση, το πεζοδρόμιο είναι αρκετό; Θα 

υπάρχει δηλαδή διάβαση για τον πεζό; Ή το περίπτερο θα κλείσει το πεζοδρόμιο, ώστε ο 

πεζός θα πρέπει να κατεβεί κάτω; Είναι ένα ερώτημα, το οποίο πρέπει να απαντηθεί.  

 κ. Πρόεδρος: Τρία μέτρα είναι το πεζοδρόμιο.  

 κ. Γκότσης: Το περίπτερο τι διαστάσεις έχει;  

 κ. Πρόεδρος: 1,5 μέτρο.  

 κ. Γκότσης: Α, 1,5 μέτρο! Διότι το περίπτερο που πήγε να στηθεί εκεί, ήταν πούλμαν 

δεν ήταν περίπτερο. Ήταν τεράστιο. Πρέπει να δηλαδή να συνεκτιμηθούν όλα αυτά, οι 

διαστάσεις του  περιπτέρου αν χωράνε στα 3 μέτρα που είναι το πεζοδρόμιο και αν ο πεζός 

μπορεί να διέλθει δια  του πεζοδρομίου και όχι δια της οδού.  

 κ. Σωτηριάδης: Εδώ η κυρία, όπως είπε και ο κ. Αναστασιάδης, καλώς την πήρε την 

άδεια και πρέπει να την βοηθήσουμε. Βεβαίως και έχουμε την υποχρέωση να την 

βοηθήσουμε. Πρέπει όμως να δούμε και την άλλη πλευρά. Μπορεί οι εισηγητές να 

αναφέρουν αυτά που αναφέρουν, δηλαδή ότι δεν υπάρχει πρόβλημα κυκλοφοριακό, ότι 

χωράει το περίπτερο εκεί, κ.λ.π. Πρέπει όμως, να λάβουμε σοβαρά υπόψη και την ένσταση 

του ιδιοκτήτη, που έχει μια άδεια επίσης από ανάπηρο πολέμου πολύ σωστά και καλά και 

είναι σε εκκρεμότητα. Δεν πρέπει αυτό να το λάβουμε σοβαρά υπόψη; Βεβαίως η κυρία να 

βοηθηθεί, αλλά αν είναι δυνατόν να της δώσουμε κι ένα καλύτερο σημείο, για να μην 

αδικήσουμε και τον ιδιοκτήτη. Θα ήταν άδικο να βλέπαμε μόνο τη μια πλευρά και όχι και 

την άλλη. Σαφώς δικαιούται η κυρία, πήρε την άδεια, εμείς έχουμε την υποχρέωση να της 

δώσουμε χώρο, λόγω της κατάστασής της που είναι ορφανή κ.λ.π.. Ναι, να βρούμε κάποιον 

άλλον χώρο να ικανοποιήσουμε και την κυρία, αλλά να μην αφήσουμε τον ιδιοκτήτη.  

 κ. Αγγελίδης: Μια ερώτηση θα ήθελα να κάνω. Το θέμα γιατί δεν εξετάστηκε από 

την επιτροπή του Δ. Σ. που διερευνά αυτά τα θέματα;  

 κ. Πρόεδρος: Για τον λόγο που πριν από λίγο ο συνάδελφος κ. Γκότσης, ανέφερε 

σχετικά. Αλλά θα δώσω και διευκρινήσεις.  

Με το επιχείρημα ότι εντός 30 ημερών ο Δήμος Σερρών δεν γνωμοδότησε αναλόγως, η 

Νομαρχιακή Αυτ/ση από μόνη της έδωσε άδεια. Αυτό που ανέφερε  ο κ. Γκότσης περί 

Ραιδεστού και Θεσ/νίκης, αφορά το ίδιο περίπτερο.  

 κ. Γκότσης: Αν είναι το ίδιο, δεν χωράει εκεί.  

 κ. Αγγελίδης: Γι’ αυτή την συγκεκριμένη θέση, γιατί δεν το διερεύνησε το θέμα;  

 κ Πρόεδρος: Διότι η επιτροπή λόγω των εκλογών, κύριε συνάδελφε, δεν ήταν 

δυνατόν να συνέλθει. Οι 30 μέρες όμως θα παρέλθουν και η Νομαρχιακή Αυτ/ση θα το 

«φυτέψει», ερήμην του Δήμου Σερρών. Ότι έκανε στην Ραιδεστού.  
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 κ. Αγγελίδης: Οι 30 μέρες περάσανε;  

 κ. Πρόεδρος: Παρέρχονται την άλλη εβδομάδα.  

 κ. Αγγελίδης: Έχει όλη την ευχέρεια. 

 κ. Πρόεδρος:  Δεν έχει όλη την ευχέρεια. Κοινοποιήθηκε το έγγραφο στην επιτροπή. 

 κ Τερζόπουλος: Δεν κοινοποιήθηκε κ. Πρόεδρε από την Νομαρχία στην επιτροπή 

έγγραφο.  

 κ. Πρόεδρος: Στο Δήμο Σερρών, κοινοποιήθηκε. Έκανε χρήση του δικαιώματός της  

όταν σε 30 μέρες δεν γνωμοδότησε ο Δήμος Σερρών και έδωσε την άδεια από μόνη της η 

Νομαρχιακή Αυτ/ση. Χωρίς να μεσολαβήσει ο Δήμος.  

 κ Αναστασιάδης: Κύριε Πρόεδρε, μας παρακάμψανε εμάς που είμαστε η επιτροπή 

περιπτέρου.  

 κ. Πρόεδρος: Σας παρακαλώ, η Νομαρχιακή Αυτ/ση παρέκαμψε, όχι ο Δήμος.  

 κ. Αναστασιάδης: Εμείς, έπρεπε να συνέλθουμε σαν Επιτροπή.  

 κα Ζαπάρα: Κι εγώ αυτό ήθελα να ρωτήσω, γιατί η επιτροπή δεν λειτούργησε. Δεν 

υπάρχουν περιθώρια να λειτουργήσει η επιτροπή να το δει, γιατί ο κ. Γκότσης είπε, ότι αν 

είναι το ίδιο περίπτερο είναι μεγάλο και δεν θα χωρέσει. Δεν πρέπει να το δει αυτό η 

Επιτροπή; Και το περίπτερο και την γωνία. Για να γίνει σωστή δουλειά. Μην μπει το 

περίπτερο εκεί και πάλι αλλού και πάλι αλλού και μόνο θα ταλαιπωρείται η κοπέλα!  

 κ. Πρόεδρος: Ο κ. Στρατουδάκης να δώσει απάντηση και σαν μέλος και προεδρεύων 

της επιτροπής. 

 κ. Στρατουδάκης: Κύριε Πρόεδρε, κύριε Δήμαρχε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, 

πρώτη παρατήρηση που θα ήθελα να κάνω, έχει σχέση με αυτό που έθεσε ο συνάδελφος ο κ. 

Αγγελίδης. Πράγματι, γι’ αυτό το περίπτερο που στήθηκε στην Ραιδεστού, δεν είχε έρθει καν 

ένα έγγραφο προς τον Δήμο, για να κοινοποιηθεί εν συνεχεία στην επιτροπή, για να 

συνέλθει. Πιστεύω ότι αν ερχόταν, οι συνάδελφοι και ο κ. Αναστασιάδης, δεν θα λέγαμε όχι 

να καθίσουμε 10΄ να το δούμε αυτό το πρόβλημα. Άρα, δεν θα ήταν το θέμα ότι λόγω 

εκλογών δεν συνήλθαμε.  

Η δεύτερη παρατήρηση που θέλω να κάνω, τον Δήμο, να μην πω την επιτροπή, που είναι ένα 

άτυπο όργανο συμβουλευτικό προς το Δ.Σ., για να μην ασχολείται επιμέρους, αλλά για να 

έχει μια συγκεκριμένη πρόταση – εισήγηση κανονικά τεκμηριωμένη προς το Δ.Σ., γιατί αυτό 

έκανε η επιτροπή. Ήταν ένα άτυπο όργανο, το οποίο όμως είχε έναν ουσιαστικό και 

σημαντικό ρόλο. Το θέμα όμως είναι κύριοι, ότι όσες αποφάσεις εισηγήθηκε, γνωμοδοτικές 

προς το Δ.Σ., και ότι αποφάσεις έβγαλε το παρόν Δ.Σ., δεν ελήφθησαν υπόψη από την 

Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση. Και το περίπτερο, που πριν από τις εκλογές είχαμε πάρει 

απόφαση να μην στηθεί κάπου εκεί στην Χαριλάου Ολυμπίου με ομόφωνη αν θυμάμαι 

απόφαση του Δ.Σ., δυστυχώς το Δ.Σ. το πέταξε στα άχρηστα. Και στήσανε το περίπτερο με 

απόφαση του Νομάρχη. Συνεπώς, ρωτώ και τον συνάδελφο κ. Αναστασιάδη, αλλά και όλους 

τους συναδέλφους, τι ρόλο παίζει η επιτροπή; Τι ρόλο πρέπει να παίζει; Δηλαδή, δεν είναι 

ένα θεσμικό όργανο το Δ.Σ., το οποίο εκπροσωπεί τους κατοίκους της πόλης; Το πρώτο 

συλλογικό όργανο. Δεν πρέπει να υπολογίζεται;  

Τώρα, σ’ αυτό το θέμα κύριε Πρόεδρε, δεν συνηγορώ και θα είμαι αρνητικός ως προς την 

τοποθέτηση νέου περιπτέρου στην περιοχή εκεί Κιουταχείας-Κομνηνών γωνία. Το 

πεζοδρόμιο είναι 2,5 μέτρα και αν στηθεί, που βέβαια θα στηθεί με τις καινούργιες 

προδιαγραφές, κατά παράτυπο και παράνομο τρόπο και ενώ είναι 1 και 50 μέτρα το 

περίπτερο, αυτοί το κάνουν  3 (τρία) μέτρα.  

Δεύτερον,  εμείς που όπως είπε ο κ. Σωτηριάδης είμαστε γειτονιά εκεί και ζήσαμε και είδαμε  
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όλες τις ταλαιπωρίες του κ. Φραντζέσκου και ψωνίζαμε και τσιγάρα από κει, υπάρχει το 

περίπτερο και αύριο θα πάρει και άδεια. Συνεπώς, δεν συνηγορώ, πρώτον για λόγους 

ασφαλείας, κυκλοφορίας και την εύρυθμη λειτουργία της περιοχής μας, αλλά και την 

διασφάλιση των πεζών και δεύτερον, διότι έχουμε την υποχρέωση να προστατέψουμε και 

μια άλλη πλευρά, τον ανάπηρο, ο οποίος είναι κάτοικος εκεί.  

 κ. Αναστασιάδης: Έχουμε υποχρέωση βαθιά, σε ανάπηρο πολέμου, δεν έχουμε 

δικαίωμα να αρνηθούμε. Κανένας λόγος δεν θα επιτρέψει, να μην επιτρέψουμε την γυναίκα. 

Με ποιο δικαίωμα θα πούμε όχι σε ανάπηρο πολέμου; Αυτός την ζωή του έχει δώσει για την 

πατρίδα. Ποιοι είμαστε εμείς που θα πούμε όχι δηλαδή! Με ποιο δικαίωμα; Το Υπ. Εθνικής 

Αμύνης, δίνει την άδεια. Εμείς δεν δίνουμε άδεια, δίνουμε θέση, χώρο. Και είμαστε 

υποχρεωμένοι. Η κοπέλα είναι ορφανή. Πως θα ζήσει;  

 κ. Αγγελίδης: Αυτό που είπε ο κ. Στρατουδάκης, σχετικά με το ότι η Νομαρχιακή 

Αυτ/ση μας παρέκαμψε. Η Νομαρχιακή Αυτ/ση, δεν παρέκαμψε την επιτροπή, παρέκαμψε 

ολόκληρο το Δ.Σ. Άρα, δεν έχει καμία σχέση με την λειτουργία της επιτροπής. Εγώ νομίζω 

ότι επειδή υπάρχουν περιθώρια ακόμη να εξετάσουμε το θέμα, η επιτροπή ας το δει το θέμα 

με περισσότερες λεπτομέρειες, να μας φέρει μια εισήγηση όπως γινόταν πάντα και την 

επόμενη εβδομάδα συνεδριάζουμε ξανά και παίρνουμε μια πιο ώριμη απόφαση. Αυτή είναι η 

δική μου άποψη.  

 κ. Κουρουζίδης: Ο κ. Φραντζέσκος, θα το στήσει μέσα στο οικόπεδό του το 

περίπτερο;  

 κ. Τερζόπουλος: Ναι, μέσα.  

 κα Ζαπάρα: Από την στιγμή που διαπιστώθηκε μέσα από την αλληλογραφία ότι 

εμείς σαν Δήμος θέση δεν δώσαμε, νομίζω ότι δεν πρέπει να κουβεντιάζουμε παραπάνω. Να 

μπει το θέμα στην Επιτροπή, να κουβεντιάσει η επιτροπή, να πάει να κάνει την αυτοψία και 

όλα να κυλήσουν νόμιμα. Δεν μπορούμε τώρα να συζητούμε, γιατί μπορεί με την απόφασή 

μας, να αδικήσουμε ή την κυρία ή τον κύριο. Ποιο δίκαιο είναι, να πάει η Επιτροπή να δει το 

μέρος, για να έχει λόγο και ο Δήμος επίσημα.  

 κ. Γκότσης: Να δει τα μέτρα, τις διαστάσεις, αν χωράει, αν δεν χωράει….. 

 κ. Πρόεδρος: Να πω όμως κάτι, το οποίο το είπα και στην τοποθέτησή μου 

εισηγούμενος το θέμα. Και θα κάνω αυτολεξεί ανάγνωση του κειμένου της απόφασης του 

Νομάρχη: <<Μας γνωρίζει, για την εγκατάσταση του περιπτέρου της Κεχαγιά Αριστούλας, 

στην γωνία των οδών Θεσ/νίκης και Ραιδεστού, κάνοντας χρήση του γεγονότος, ότι ο Δήμος 

Σερρών δεν απήντησε για την τοποθέτηση του περιπτέρου  εντός 30 ημερών, σύμφωνα με το 

άρθρο 10 του Ν. 1416/84>>. Γι’ αυτό είπα λίγο πριν, ότι οι 30 μέρες εκπνέουν την επόμενη 

εβδομάδα. Κατά συνέπεια, η Νομαρχιακή Αυτ/ση επικαλούμενη ότι και σε παλαιότερες 

αποφάσεις της, πάλι μπορεί να αγνοήσει τον Δήμο Σερρών και με το επιχείρημα ότι δεν 

απήντησε ο Δήμος Σερρών, να τοποθετήσει όποιο περίπτερο, σε όποιο σημείο της πόλης 

θέλει, εν αγνοία του Δήμου Σερρών.  

 κ. Αγγελίδης: Προλαβαίνουμε.  

 κ. Πρόεδρος: Δεν προλαβαίνουμε συνάδελφε! Πως προλαβαίνουμε;  

 κ. Αγγελίδης: Αν συνεδριάσουμε την Δευτέρα, δεν προλαβαίνουμε;  

 κ. Πρόεδρος: Σας παρακαλώ, θα κάνουμε έκτακτη συνεδρίαση του Δ.Σ. γι’ αυτό το 

θέμα;  

 κ. Αγγελίδης: Και για άλλα θέματα το κάναμε.  

 κ. Πρόεδρος: Έχουμε άλλα θέματα, τα οποία έχουν καταληκτική ημερομηνία, για 

λήψη απόφασης την 30η Οκτωβρίου.  
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 κ. Αγγελίδης: Υπάρχουν κι άλλα θέματα. Δεν είναι πρώτη φορά που θα κάνουμε 

συνεδριάσεις απανωτές! Και άλλες φορές το έχουμε κάνει όταν χρειάστηκε.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κατ’ αρχάς νομίζω  ότι η Τοπική Αυτ/ση, δεν ξέρω αν πρέπει να 

ξεκινήσει αυτό από το Δήμο μας, πρέπει σ’ αυτό το θέμα των περιπτέρων της λειτουργίας 

και εγκατάστασής τους, να απαιτήσει να έχει τον πρώτο λόγο. Όπως έγινε και με τις Λαϊκές 

Αγορές.  Εδώ γίνεται μια τεράστια παραγραφή του δικαιώματος του Δήμου και έχει γίνει μια 

τεράστια - δεν αναφέρομαι στην συγκεκριμένη περίπτωση – μηχανή εξυπηρέτησης  και 

ρουσφετολογικών τοποθετήσεων περιπτέρων. Διότι τελικά, με το πρόσχημα ότι είναι 

ανάπηροι πολέμου, που είναι και σεβαστοί και οι αγώνες τους κ.λ.π. και επειδή στα χωριά 

όπου ζούνε πολλοί απ’ αυτούς,  δεν υπάρχει οικονομική ωφελιμότητα από την εγκατάσταση 

περιπτέρου, έρχονται εδώ. Να σας θυμίσω, ότι μπροστά στο ΙΚΑ βάλαμε περίπτερο από 

κυρία που είναι από το Αγ. Πνεύμα. Όλοι το ξέρουμε. Δεν μπορούσε στο Αγ. Πνεύμα να 

εκμεταλλευτεί το περίπτερο και ήρθε εδώ.  Δεν λέω ότι δεν πρέπει, αλλά νομίζω ότι είναι 

ένας τομέας, στον οποίο απόλυτος κύριος πρέπει να είναι ο Δήμος Σερρών και το Δ.Σ.  

Στην συγκεκριμένη περίπτωση: φίλος και συμπαθής ο κ. Φραντζέσκος. Δεν νομίζω ότι έχει 

δίκαιο. Ενόψει αξιοποίησης από τον ίδιο του χώρου, να κάνει ένσταση για να μην βάλουμε 

άλλο περίπτερο. Όπου μπαίνει περίπτερο, ζημιώνονται οι γειτονικές ιδιοκτησίες. Είναι 

οικόπεδό σας;  

 κ. Φραντζέσκος: Ναι. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Συμπαθέστατο το αίτημά σας, αλλά δεν νομίζω ότι έχετε δίκιο. 

Ενόψει του ότι εσείς θα κάνετε επαγγελματική δραστηριότητα ή θα στήσετε στον δικό σας 

χώρο περίπτερο, κάνετε ένσταση. Εγώ νομίζω ότι, πέραν του τι θα κάνει κ. Πρόεδρε η 

Νομαρχία, και θα πρέπει να την καταγγείλουμε αν θα κάνει κάτι παραγράφοντας την άποψη 

την δική μας, να δώσουμε εντολή στην επιτροπή, όπως είπαν κι άλλοι συνάδελφοι, να πάει 

να δει και να εξετάσει επί τόπου το θέμα. Εγώ προσωπικά εύχομαι, να βρεθεί μια λύση ώστε 

και ο κ. Φραντζέσκος να έχει την περιουσία του ανεμπόδιστη από την λειτουργία ενός 

περιπτέρου, αλλά και το περίπτερο της κυρίας που είναι θύμα πολέμου να λειτουργήσει. Κι 

αν λειτουργήσει 5 μέτρα πιο πάνω ή πιο κάτω, δεν χάλασε ο κόσμος. Κάπου εκεί δηλαδή να 

βρει η επιτροπή ένα μέρος, άλλωστε η περιοχή εκεί είναι κατοικημένη από πολλούς 

ανθρώπους του Καλκάνη και δεν έχει περίπτερα. Νομίζω δηλαδή, ότι ένα περίπτερο, κα 

Κεχαγιά,  θα δουλέψει εκεί πέρα ακόμα κι αν δεν είναι στο συγκεκριμένο μέρος, που 

προβάλει ένσταση ο συμπολίτης μας. Ξέρουμε εδώ πέρα ότι, έχουν στηθεί κατά οποιοδήποτε 

τρόπο περίπτερα και δεν μπόρεσε ο Δήμος να τα μετακινήσει, παρόλο που δημιουργούν 

τεράστια προβλήματα και στην κυκλοφορία και στα καταστήματα που είναι μπροστά. Και το 

1994 κατάφεραν και παρεμπόδισαν την απομάκρυνση του περιπτέρου διαγωνίως απέναντι 

από τον Δήμο, του οποίου η άδεια είχε λήξει, δεν ήταν κανείς και έμεινε εκεί το περίπτερο 

ρουσφετολογικά, μέχρι να βρεθεί άλλος αδειούχος και ιδιοκτήτης. Και πάει, τελείωσε η 

ιστορία αυτή, να γλίτωνε μια σπουδαία γωνιά του Δήμου από ένα περίπτερο. Και το 

περίπτερο στην διασταύρωση των οδών Ερμού και Μανόλη Ανδρόνικου, πήρε απόφαση το 

Δ.Σ. να το απομακρύνει και η απόφασή του ήταν σκέτη κοροϊδία. Μας είπαν δηλαδή, ότι δεν 

έχετε  καμία σημασία και καμία δύναμη. Και το περίπτερο στην Πλατεία Εμπορίου μπροστά 

στο μανάβικο, πήραμε απόφαση να το μετακινήσουμε 5 μέτρα λοξώς διαγωνίως και ο 

άνθρωπος που είχε το περίπτερο, από γινάτι, διότι δεν πάθαινε τίποτα, πήγαινε  και σε 

καλύτερο μέρος, στην σκιά του πλάτανου, για να μην γίνει το δικό μας, πήγε στη Νομαρχία 

και το σταμάτησε αυτό.  

Εγώ νομίζω ότι είναι ένα γενικότερο θέμα, όμως  σ’ αυτή την φάση, ανεξάρτητα από το τι θα  
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κάνει η Νομαρχία, αν θέλει να μας περιφρονήσει και να μας παραγράψει πάλι, ας μας 

παραγράψει. Να πάει η επιτροπή να δει επί τόπου, να φροντίσει να μας φέρει εισήγηση για 

εγκατάσταση του περιπτέρου κάπου εκεί, αλλά να μην δημιουργήσει προβλήματα στα 

σχέδια που έχει ο κ. Φραντζέσκος, για την ιδιοκτησία του.  

 κ. Γκότσης: Αλλά σπουδαίο είναι κ. Δήμαρχε, όχι στα 3 μέτρα. Γιατί αυτό το 

περίπτερο που είδα εγώ, είναι μεγάλων διαστάσεων.  

κ. Πρόεδρος: Συμφωνούμε με την πρόταση του κ. Δημάρχου, να πάει στην 

επιτροπή;  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 7ο: Επανασυγκρότηση Διοικητικών Συμβουλίων των Ν. Π. των Σχολικών 

Επιτροπών.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση παράτασης προθεσμίας περαίωσης του έργου: «Κατασκευή υποδομών 

για τη βελτίωση συνθηκών διαβίωσης των τσιγγάνων στις Σέρρες».   

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 9ο: Έγκριση παραλαβής της μελέτης: «Προσθήκη κερκίδων και ανακαίνιση 

υπάρχοντος κλειστού γυμναστηρίου Ομόνοιας».  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 10ο: Έγκριση παραλαβής της μελέτης: «Αλλαγή χρήσης και διαρρύθμιση κτιρίου σε 

κλειστό γυμναστήριο».  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 11ο: Έγκριση παραλαβής της μελέτης: «Τεχνική πρόταση κατασκευής κερκίδων με 

βοηθητικούς χώρους αποδυτηρίων στο Αθλητικό Πάρκο Ομόνοιας Σερρών».   

 

 

 - Εγκρίνεται.  
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ΘΕΜΑ 12ο: Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου: «Διάφορες αποκαταστάσεις και 

συμπληρώσεις υφισταμένων εγκαταστάσεων Αθλητικών Κέντρων Ομόνοιας».  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 13ο: Εξέταση ενστάσεων της επιτροπής διενέργειας διαγωνισμού και  αξιολόγησης 

των προσφορών της προμήθειας συστήματος συμπίεσης και δεματοποίησης 

απορριμμάτων.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Η αρμόδια επιτροπή απορρίπτει τις ενστάσεις. 

 

 

 - Εγκρίνεται.   

 

 

ΘΕΜΑ 14ο: Έγκριση ηλεκτροδότησης πεζόδρομου της οδού Πρεβέζης.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 15ο: Έγκριση ηλεκτροδότησης πεζόδρομου της παρόδου Κερκύρας.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση ηλεκτροδότησης πεζόδρομου της οδού Εμμ. Ανδρόνικου.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 17ο: Έγκριση του 1ου Α.Π. του έργου: «Συντήρηση περίφραξης αύλειου χώρου 1ου-

3ου Τ.Ε.Ε.».  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 18ο: Έγκριση του 1ου Α.Π. του έργου: «Κατασκευή οδών και πεζοδρομίων». 

 

 

 - Εγκρίνεται.  
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ΘΕΜΑ 19ο: Έγκριση του 1ου Α.Π. του έργου: «Κρασπεδώσεις, τσιμεντοστρώσεις 

Οθωμανικού λουτρού στην οδό Εμμανουήλ Παππά και ΤΕΛ-ΤΕΣ».  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 20ο: Έγκριση του 1ου Α.Π. του έργου: «Παρεμβάσεις για τη διάνοιξη της οδού 

Μαυρομιχάλη και κατασκευή παιδικής χαράς».  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 21ο: Έγκριση ανάθεσης της μελέτης: «Οριστική μελέτη βελτίωσης στροφής οδού 

Αγ. Συμεών μήκους 134 μ.».   

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 22ο: Έγκριση υποβολής πρότασης στο μέτρο 7.1 Χωροταξία-Πολεοδομία  του 

ΕΠΠΕΡ. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για χρηματοδότηση με 235.000 €, για το έργο : «Νέο γενικό 

πολεοδομικό σχέδιο του Δήμου Σερρών». Η πρόταση κατατέθηκε ήδη σήμερα στην Αθήνα 

με απόφαση που γράψαμε σε περασμένη συνεδρίαση.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

  

ΘΕΜΑ 23ο: Διαγραφή οικοπέδου με Α.Κ.Δ. 803 από τα κτηματολόγια του Δήμου. 

  

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 24ο: Διαγραφή οικοπέδου με Α.Κ.Δ. 954 από τα κτηματολόγια του Δήμου.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  
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ΘΕΜΑ 25ο: Αγορά ακινήτου της κ. Πασχαλίδη Λεοντίνας βάσει των διατάξεων των άρθρων 

252, 248 του Π.Δ. 410/95 για την επέκταση του χώρου εναπόθεσης και 

υγειονομικής ταφής απορριμμάτων.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 26ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης δημοτικής έκτασης εμβαδού 174,15 τ.μ. στον 

κ. Πούλιο Παναγιώτη βάσει των διατάξεων του Ν. 127/75.    

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 27ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης δημοτικής έκτασης εμβαδού 446,00 τ.μ. στην 

κ. Κουκουβάτσιου Αναστασία βάσει των διατάξεων του Ν. 127/75.    

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 28ο: Ψήφιση πιστώσεων για την καταβολή αποζημιώσεων υπέρ των δικαιούχων για 

ρυμοτομούμενες εκτάσεις μεταξύ των Ο.Π. 130, 131.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

   
ΘΕΜΑ 29ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης εμβαδού 

40,30 τ.μ. στους: Ελένη Καφταντζή, Κλεονίκη Πατσιάκα, Γεώργιο Τσακνίδη 

και Ζαφειρούλα Αναστασίου.   

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 30ο: Έγκριση  χορήγησης  αδειών  λειτουργίας  καταστημάτων  υγειονομικού   

ενδιαφέροντος.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 31ο: Έγκριση - ενημέρωση επί αποφάσεων των Δ.Σ. των Δημοτικών Επιχειρήσεων.   

 

 

 - Εγκρίνεται.  
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ΘΕΜΑ 32ο: Έγκριση δαπανών και προμηθειών για τις ανάγκες των Υπηρεσιών του Δήμου.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

 

 Μετά από το πέρας  της συνεδρίασης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι 

ακόλουθες αποφάσεις: 

 

 

1058 / 2002    

 

 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ TOY Δ. Σ.                                Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ  Δ. Σ. 

 

 

 

    ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ                                        ΚΑΙΔΑΤΖΗΣ  ΝΙΚΟΛΑΟΣ 

  

 

 

Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 

Παπαδόπουλος Χρήστος 

Αγγελίδης Πέτρος 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

Αργυριάδης Νικόλαος 

Βέρρος Κων/νος 

Βλάχος Ηλίας 

Βλάχος Ιωάννης 

Γκότσης Ηλίας 

Εμμανουηλίδου Καίτη 

Ζαπάρα Μαίρη 

Κουρουζίδης Μηνάς 

Κωνσταντινίδου Ελένη 



Μπάρκας Αθανάσιος 

Μπόγιογλου  Βάσω 

Σαουλίδης Στυλιανός 

Σίγκας Γεώργιος 

Στρατουδάκης Στυλιανός 

Σωτηριάδης Δημήτριος 

Τερζόπουλος Γεώργιος 

 


